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رئیس مجمع نمایندگان خوزستان :
اولویت هاي کلیدی استان  تصویب شد

نمایندگان  مجمع  گفت:  خوزستان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
استان پنج اولویت مهم و کلیدی استان را مصوب کرده و مقرر 
شده باهم افزایی و وفاق نمایندگان این مسایل اولویت دار در 

سطح کشور پیگیری شود. 
سیدکریم حسینی با بیان اینکه مجمع نمایندگان خوزستان با 
حضور اعضا به طور منظم در حال تشکیل و پیگیری است، 
اظهار داشت: در بین اعضای این دوره وحدت و وفاق حداکثری 
حاکم است و این می تواند زمینه توسعه همه جانبه استان را 
فراهم سازد. وی درباره جلسات مجمع نمایندگان استان افزود: 
این مجمع قبل و بعد از افتتاحیه مجلس جلساتی را داشته است 
نمایندگان  مجمع  رئیس  است.  داشته  جلسه  دو  نیز  اخیرا  و 
بیان  خوزستان  نمایندگان  مجمع  مصوبات  درباره  خوزستان 
داشت: در جلسه اخیر به اتفاق نظر 5 اولویت مهم و کلیدی 
استان به تصویب رسید. همچنین هر یک از نمایندگان مقرر شد 
تا جلسه بعدی مجمع 3 اولویت مهم حوزه انتخاباتی خود را به 
مجمع ارائه دهند. وی گفت: این اولویت ها دسته بندی و به طور 
مشترک و با عزم عمومی نمایندگان استان در صحن مجلس 
پیگیری می شود. این نگاه کلان و این همدلی می تواند زمینه 

رشد و آبادانی استان را فراهم سازد.
حسینی بیان داشت: مجمع نمایندگان خوزستان با هماهنگی 
تدارک  برای  برنامه ریزی  و  رایزنی  حال  در  نمایندگان  سایر 
نشست های با مسئولان و روسای سایر قوا ست. هماهنگی ها 
مسئولین  و  معاونین  و  وزرا  با  استان  نمایندگان  دیدار  برای 
دستگاه ها در سطح کشور و استان صورت گرفته و به زودی 

جدول زمان بندی این نشست ها مشخص می شود.

مدیرکل دامپزشکی خوزستان :
کشتارگاه ایذه تعطیل شد

مدیرکل دامپزشکی استان خوزستان از تعطیلی کشتارگاه دام در 
شهرستان ایذه به علت رعایت نکردن مسائل بهداشتی خبر داد.

و  فنی  نواقص  به  توجه  با  کرد:  اظهار  کوهی  کنار  مصطفی 
غیربهداشتی بودن کشتارگاه دام توسط شهرداری شهرستان 
ایذه تعطیل شد. وی مشکلات عدیده بهداشتی و ایجاد آلودگی 
زیست محیطی را از عوامل پلمب این کشتارگاه برشمرد و بیان 
کرد: این امر مهم در راستای اجرای مصوبات سی و چهارمین 
و سی و پنجمین جلسه کمیته امور ساماندهی کشتارگاه های 
دام استان خوزستان و با توجه به راه اندازی کشتارگاه صنعتی 
برنامه جامع ساماندهی  اساس  بر  باغملک  دام در شهرستان 
کوهی  کنار  است.  پذیرفته  صورت  کشور  دام  کشتارگاه های 
انتقال  باعث  بهداشتی  اصول  نشدن  رعایت  گفت:  ادامه  در 
از جمله بیماری تب  انسان و دام  بیماری های مشترک بین 
و  می شود   … بروسلوزو  کنگو،  و  کریمه  دهنده  خونریزی 
موجب  شهروندان  غذایی  امنیت  و  سلامت  تأمین  ضرورت 

تعطیلی کشتارگاه از سوی شهرداری این شهرستان شد.
مدیرکل دامپزشکی استان خوزستان اظهار کرد: با تمهیدهای 
اتخاذ شده گوشت مورد نیاز شهرستان ایذه از کشتارگاه صنعتی 

دام احداث شده در شهرستان باغملک تأمین می شود.

معاون استاندار خوزستان :
مرز چذابه آماده استقبال

 از زائران اربعین است
معاون سیاسی و اجتماعی استانداری خوزستان گفت: در صورت 
صلاح دید ستاد مقابله با کرونای خوزستان و از بین رفتن کرونا، 

مرز چذابه آمادگی خوبی برای استقبال از زائران اربعین دارد.
صدیقی  شهاب  با  که  نشستی  در  زاده  حسین  حسین  علی 
حمید  و  خوزستان  استان  شوراهای  و  شهری  امور  مدیرکل 
سیلاوی فرماندار دشت آزادگان در مرز چذابه داشت، اظهار کرد: 
در صورت صلاح دید ستاد مبارزه با کرونای استان خوزستان، 
آمادگی تسهیل امور زائران اربعین حسینی )ع( را در مرزهای 
استان داریم. وی افزود: گام های خوبی برای تسهیل تردد زائران 
ایرانی به عراق در سال های قبل برداشته شده است و امسال نیز 
آمادگی خوبی در صورت صلاحدید ستاد مبارزه با کرونای استان 
در مورد تسهیل امور زائران اربعین حسینی از این مرز و دیگر 

مرزهای خوزستان را داریم.
حسین زاده در ادامه گفت: برگزاری جلساتی با اعضای کمیته 
اربعین )زیر ساخت( و عتبات عالیات از دیگر برنامه هایی است که 
برای آمادگی و استقبال از زوار اربعین تاکنون برگزار شده است.

معاون سیاسی و اجتماعی استاندار خوزستان خبر داد: منتظر 
آخرین تصمیمات در خصوص برگزاری مراسم اربعین حسینی 
هستیم تا ان شاء الله در صورت از بین رفتن این بیماری یا 
کنترل آن بتوانیم در سال جاری خدمتگزاران خوبی برای زوار 

اباعبدالله الحسین )ع( باشیم.

رئیس سازمان صمت خوزستان :
۹ هزار تن کالای اساسی
 در بازار توزیع شده است

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان از توزیع ۹ هزار 
و 3۸۸ تن کالای اساسی در یک ماه اخیر برای کنترل قیمت 
کالای  کرد:  اظهار  نظری  داد.امیرحسین  خبر  استان  در  بازار 
اساسی با هدف تنظیم بازار و کنترل قیمت برخی از محصولات 
مهم و پرمصرف سبد خانواده ها در بازار استان توزیع می شود تا 
شاهد عرضه مناسب این محصولات باشیم. وی با اشاره به 
توزیع ۹ هزار و 3۸۸ تن کالای اساسی در یک ماه اخیر در بازار 
استان خوزستان، افزود: سازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
در طول این بازه زمانی تلاش کرده با توزیع کالای اساسی در 
بازار به کنترل قیمت ها کمک و از افزایش قیمت ها جلوگیری 
کند. رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان تصریح 
استان شامل  بازار  توزیع شده در  اساسی  اقلام کالاهای  کرد: 
شکر، برنج، روغن، گوشت قرمز و مرغ بوده است که با نرخ 
تنظیم بازار و با هدف جلوگیری از افزایش قیمت در بازار عرضه 
می شوند. نظری گفت: با توجه به شرایطی که استان خوزستان 
در شیوع کرونا داشته است، تلاش های بسیاری انجام شد تا 
وضعیت بازار از نظر عرضه کالا و همچنین قیمت اقلام بر هم 
نخورد و خوشبختانه توزیع بیش از ۹ هزار تن کالای اساسی به 
این امر کمک کرد. وی افزود: در طول یک ماه گذشته تاکنون 
3 هزار و ۲۰۷ تن برنج هندی، ۲ هزار و ۹۶۰ تن شکر، 3 هزار 
و ۴5 تن روغن، ۷۸ تن گوشت قرمز و ۱3 تن گوشت مرغ در 

استان خوزستان توزیع شده است.

شهردار اهواز گفت: ما به تعهداتمان عمل کردیم 
کار  انجام  برای  اراده ای  اهواز  مترو  پیمانکار  اما 
ندارد و امروز، من و دولت زیر سوال هستیم که 
چگونه پروژ ه ای در اهواز ۱5 سال زمان می برد 

و پیشرفت فیزیکی آن تنها ۲۸ درصد است؟!
موسی شاعری، شهردار اهواز در جلسه مشترک 
بودجه  و  برنامه  سازمان  در  که  عالی  شورای 
کشور برگزار شد در راستای تعیین تکلیف پروژه 
ناتمام مترو اهواز اظهار کرد: ما ۶۰ میلیارد تومان 
بدون صورت وضعیت و با مصوبه شورای تامین 
که استاندار خوزستان مسئولیت آن را تقبل کرده 
به پیمانکار پول پرداخت کردیم و در حال حاضر 

این مبلغ را از پیمانکار طلبکار هستیم.
وی افزود: اما در آخرین جلسه ای که با پیمانکار 
 5 حتی  پرداخت  توان  که  کرد  اعلام  او  داشتم 
میلیارد تومان را هم ندارد و درخواست ۲۰ میلیارد 

تومان دیگر آن هم بدون صورت وضعیت کرد تا 
مجددا به او بدهیم.

پروژه در حال آسیب  اهواز عنوان کرد:  شهردار 

تا  اهواز  چهارشیر  منطقه  ایستگاه  حتی  و  است 
نیمه در آب فرو رفته است اما پیمانکار این مبلغ 

را جهت شروع مجدد طرح تقاضا می کند.

وی افزود: در صورتی که این طرح در زمان سه 
استاندار خوزستان به عهده او بود و حتی در زمان 
استانداری آقای شریعتی نیز با 3 شهردار توافق 
و صورت جلسه امضا کردند اما به هیچ یک از 

آن ها عمل نکرد.
شاعری بیان کرد: ما به تعهداتمان عمل کردیم 
کار  انجام  برای  اراده ای  اهواز  مترو  پیمانکار  اما 
ندارد و امروز، من و دولت زیر سوال هستیم که 
چگونه پروژ ه ای در اهواز ۱5 سال زمان می برد 

و پیشرفت فیزیکی آن تنها ۲۸ درصد است؟!
وی افزود: اعتقاد من بر این است که با پیمانکار 
به جایی نخواهیم رسید و تنها در صورت تعیین 
فاز یک  تکلیف و حمایت همه جانبه می توانیم 
باید  مردم  بالاخره  بیندازیم،  راه  را  پروژه  این 
اهواز  شهر  به  توجهی  دولت  که  کنند  احساس 

هم داشته است.

از  آب  انتقال  بحث  به  اشاره  با  زیست  محیط  حفاظت  کل  مدیر 
سرشاخه های کارون به فلات مرکزی گفت: سازمان حفاظت محیط 
زیست نیز چنین مجوزی صادر نکرده است و تنها اولویت ما برای 

تامین آب شرب در این حوزه است.
محمد جواد اشرفی در نشست با نمایندگان سازمان های مردم نهاد 
خوزستان بیان کرد: هیچ گونه موافقتی برای انتقال آب کارون از سوی 
اداره کل حفاظت محیط زیست خوزستان و حتی استان های بالادستی 

خصوصاً چهارمحال و بختیاری صورت نگرفته است.
اشرفی با اشاره به اینکه توسعه پایدار در راستای مطالبه گری به حق 
مردم محقق خواهد شد ادامه داد: همواره به همکاران در مجموعه 
و  سازنده  نقدهای  پاسخگوی  که  می کنم  توصیه  زیست  محیط 
مطالبه گری های به حق سمن ها باشند و از نمایندگان سازمان های 
که  ارزش  فاقد  نقدهای  بر  موج سواری  از  خواهیم  می  مردم نهاد 

جنبه های مخرب و تخریب دارند، پرهیز کنند.
مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان در بخش دیگری از سخنان 
تنها  نباید  نهاد گفت:  نمایندگان سازمان های مردم  به  خود خطاب 
پرسش ها و مطالبات را فقط از مجموعه محیط زیست خواست؛ چرا که 
حفاظت از محیط زیست تنها وظیفه یک ارگان به تنهایی نیست، بلکه 
وظیفه همه دستگاه و ارگانها است و ما به عنوان یک دستگاه نظارتی و 
حاکمیتی از لحاظ دیدگاهی در کنار شما فعالان محیط زیست هستیم 

و نقش اجرایی در این زمینه نداریم.
مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان ادامه داد: در قانون جایگاهی 

برای سمن ها دیده شده که مطالبه گری به حق داشته باشند.
وی افزود: یکی از نقش های اساسی سازمان های مردم نهاد توسعه 
آموزش است زیرا زمانی محیط زیست موفق خواهد بود که آموزش 
در همه سطوح در جامعه اجرا و نهادینه شود که در این حوزه بیشترین 

نقش را سمن ها می توانند داشته باشند.
داشتن  با  خوزستان  گفت:  استان  تالاب های  درخصوص  اشرفی 
المللی شادگان و تالاب های  پنج تالاب بزرگ از جمله تالاب بین 
هورالعظیم، بامدژ، میانگران و شیمبار و به خاطر بارندگی های اخیر 
و  دارد  قرار  خوبی  وضعیت  خوشبختانه  آب،  نگهداشت  مدیریت  و 
برنامه های خوبی در حوزه نگهداشت آب در تالاب ها درحال انجام 
است. اشرفی در بخش دیگری از سخنان خود به وضعیت رودخانه 
کارون اشاره کرد و گفت: با توجه به جوسازی هایی که امروزه در فضای 
مجازی صورت می گیرد، وضعیت دبی رودخانه کارون در حال حاضر 
۴۰۰ متر مکعب بر ثانیه است که برای این فصل گرم از سال، خوب 
است. وی در خصوص رسوب گذاری و لایروبی کارون نیز گفت: این 
خواسته به حق شما و ما می  باشد و باید از طریق وزارت نیرو این 

خواست های به  حق را دنبال کنیم.
مدیرکل حفاظت محیط زیست در بخش دیگری از سخنان خود به 
موضوع پساب های وارد به رودخانه کارون گفت: از لحاظ پساب های 
بیمارستانی خوشبختانه همه بیمارستان های استان در حوزه کارون 
حاضر  حال  در  و  می باشند  تصفیه  پکیج  و  آب  خانه  تصفیه  دارای 

هیچ گونه مشکلی در این زمینه نیست.

 وی ادامه داد: در حوزه پساب های صنعتی نیز ما کمتر با این دغدغه 
روبرو هستیم؛ چرا که صنایع بزرگ استان مجهز به پیشرفته ترین 
تصفیه خانه های صنعتی هستند و تنها مشکل ما پساب های شهری 
است که تقریباً ۱۸۰ هزار مترمکعب در شبانه روز در این حوزه تولید 
می شود، تلاش های زیادی برای ساماندهی فاضلاب شده که ۱۰۰ 
میلیون یورو برای تکمیل شبکه فاضلاب شهر اهواز اختصاص داده 
شده است که ظرف سه سال این شبکه فاضلاب تکمیل و از ورود 
پساب به رودخانه کارون جلوگیری می شود. در این نشست نماینده کل 
سازمان های مردم نهاد در استان خوزستان نیز از فعالان اجتماعی و این 
سازمان ها خواست بر اساس حقوق شهروندی ، مطالبه گر خواسته های 
خود باشند. سیروس داوودی ادامه داد: پیگیری مطالبات محیط زیست 
در فضای مجازی جایگاه خاصی نخواهد داشت، بلکه همه باید بر 
محیطی  زیست  موضوعات  در  گر  مطالبه  قانونی  مستندات  اساس 
باشیم. وی گفت : بسیاری از مطالبی که امروز در این جلسه مطرح 
می شود نیاز است در فضای گسترده تر و با حضور استاندار و مسئولان 
دیگر مطرح شوند، چرا که در بسیاری از موارد خود محیط زیست 
نیز مطالبه گر این خواسته ها است. داوودی گفت: هر یک از جلسات 
سازمان های مردم نهاد با مسئولان، خروجی خاص خود را دارد و برای 
همین است که برای محیط زیست با اهمیت بوده که در هفته محیط 
زیست روزی را به عنوان روز مشارکت های مردمی اختصاص داده 
است. در این جلسه نمایندگان سازمان های مردم نهاد خواسته های 

سوالات و مطالبات زیست محیطی خود را در حوزه بیان کردند.

مدیرکل منابع طبیعی خوزستان گفت: در مهار آتش سوزی خائیز، 
اندکی تعلل شد و این مساله، باعث گسترش آتش در منطقه شد.

کوروش کیانی اظهار کرد: حریق در جنگل ها و مراتع باید به سرعت 
مدیریت و کنترل شود و اگر آتش سوزی طولانی مدت شود و توسعه 

یابد، از کنترل خارج و مهار آن بسیار دشوار می شود.
وی افزود: در مهار آتش سوزی خائیز، اندکی تعلل شد و این مساله، 
عملیاتی  نیروهای  اگر  شاید  شد؛  منطقه  در  آتش  گسترش  باعث 
می شدند،  حاضر  محل  در  و  مطلع  آتش سوزی  این  از  سرعت  به 

آتش سوزی خائیز طولانی مدت نمی شد و زودتر پایان می یافت.
مدیرکل منابع طبیعی خوزستان با بیان اینکه منطقه خائیز در حوزه 
اداره کل  عهده  بر  آن  مدیریت  و  زیست  محیط  حفاظت  سازمان 
کرد:  تصریح  است،  بویراحمد  و  کهگیلویه  زیست  محیط  حفاظت 
آتش سوزی در خائیز در چند مقطع رخ داد، به شکلی که در یک 
مرحله اطفاء اما مجددا شعله ور می شد و این مساله چند بار تکرار شد 
تا سرانجام آتش کاملا خاموش شد. کیانی عنوان کرد: منطقه خائیز 
بسیار صعب العبور است و این مساله نیز یکی از عواملی است که 

اطفای حریق را دشوار کرد. ارتفاع بالا، نبودن راه دسترسی مناسب 
و وزش باد شدید در منطقه از جمله عواملی بودند که اطفای حریق 
مدت  باعث طولانی تر شدن  و  کردند  مواجه  تاخیر  با  خائیز  در  را 
زمان آتش سوزی شدند. وی افزود: بخشی از کوه خائیز در محدوده 
استان خوزستان و بخش دیگر آن در محدوده کهگیلویه و بویراحمد 
است. در بخش خوزستان خائیز، حدود ۹۹ درصد سوختگی پوشش 
علوفه ای رخ داده است و به ندرت، به درختان، درختچه ها و بوته های 

چند ساله خسارت وارد شده است.

شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت  سرپرست 
یا  و  استاندارد  ماسک  از  حتما  نیست  لازم  اینکه  بیان  با  اهواز 
مخصوص استفاده شود، گفت: مردم می توانند دو کش در دو طرف 
یک پارچه سه لایه قرار دهند و در زمان خروج از منزل، از آن به 
عنوان ماسک استفاده کنند و همین کار برای جلوگیری از ابتلا به 

ویروس کرونا کفایت می کند.
به  ابتلا  موارد  افزایش  به  اشاره  با  علوی  سیدمحمد  دکتر 
کرد: عفونت  اظهار  در سطح شهر،  تردد  افزایش  و  کروناویروس 
ویروسی  عفونت های  مسری ترین  از  یکی  کروناویروس  از  ناشی 
به  فردی  از  شدت  به  ویروس  این  شناخته ایم؛  تاکنون  که  است 
فرد دیگر منتقل می شود و هر چه تراکم جمعیت بیشتر و ارتباط 

تنگاتنگ تر باشد، عفونت بیشتر و به راحتی منتقل می شود.
وی افزود: بنابراین زمانی که می گوییم فاصله گذاری اجتماعی باید 
رعایت شود و فاصله دو فرد از یکدیگر باید بیش از دو متر باشد، 
به دلیل این است که با رعایت این فاصله، شانس انتقال ویروس 
کم می شود. علوی گفت: با وجود اینکه از اول صبح تا آخر شب، در 

مورد کروناویروس اخبار فراوانی منتشر می شوند و به مردم هشدار 
داده می شود اما وضعیت تردد مردم را که در سطح شهر مشاهده 

می کنیم، انگار نه انگار عفونتی به نام کرونا وجود دارد.
شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت  سرپرست 
کنار  را  کارهایشان  همه  مسئولین  حاضر  حال  در  گفت:  اهواز 
گذاشته اند و تنها در زمینه کروناویروس هشدار می دهند. علی رغم 
این همه تذکر، هشدار و آموزش، انعکاس و تاثیر آن در مردم به 

اندازه کافی نیست.
علوی بیان کرد: به جرأت می توان گفت در خیابان ها، فروشگاه ها، 
پاساژها و بازارچه ها بیش از ۸5 درصد از مردم از ماسک استفاده 
نمی کنند و زمانی که از آن ها سؤال می شود که چرا ماسک ندارند، 

می گویند ماسک گران است.
ماسک  از  حتما  نیست  لازم  که  گفته ایم  بارها  داد:  ادامه  وی 
استاندارد و یا مخصوص استفاده شود. مردم می توانند دو کش در 
دو طرف یک پارچه سه لایه قرار دهند و در زمان خروج از منزل، 
از آن به عنوان ماسک استفاده کنند و همین کار برای جلوگیری 

از ابتلا به ویروس کرونا کفایت می کند. زنان نیز می توانند شال و 
روسری خود را جلوی دهان و بینی شان قرار دهند.

شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت  سرپرست 
اهواز گفت: برای پیشگیری از ابتلا به کروناویروس چهار توصیه 
داریم که همه می توانند آن ها را انجام دهند؛ شست وشوی دست ها 
با آب و صابون هر نیم تا یک ساعت یک بار، رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی و فاصله دو متری از یکدیگر، نرفتن به مکان های شلوغ 

و همچنین استفاده از ماسک در زمان خروج از منزل.
وی افزود: زمانی که گرد و غبار رخ می داد، همه ماسک استفاده 
را  اما حالا که ویروس  با چشم می دیدند  را  می کردند زیرا خاک 
نمی بینند، فکر می کنند که ویروس وجود ندارد در حالی که خطر 
وارد  اگر ویروس کرونا  از گرد و خاک است.  بیشتر  این ویروس 
بدن شود و در برخی افراد مشکل ایجاد کند، حتی اگر نجات پیدا 
کنند ممکن است تا آخر عمر، عوارض آن را به همراه داشته باشند. 
از همه مردم می خواهیم توصیه های بهداشتی  بنابراین ملتمسانه 

را رعایت کنند.

و  زحمت  انتظار،  ماه ها  وجود  با  شوش  کار  گوجه  کشاورزان 
مجبورند  و  شده  مواجه  بی بازاری  با  اکنون  فراوان  هزینه های 

محصولات خود را با قیمتی بسیار ناچیز به فروش برسانند.
حکایت  همین  هم  پیاز  این  از  پیش  است،  گوجه  نوبت  بار  این 
بر سر  است  قرار  تکراری هر سال  دومینوی  این  گویا  داشت؛  را 

کشاورزان زحمتکش آوار شود.
روی  بر  فرنگی  گوجه  صندوق های  کردن  پرت  کلیپ  مشاهده 
دست  به  دست  و  برگشته  بخت  کشاورز  توسط  خیابان  آسفالت 

شدن آن در فضای مجازی دل هر بیننده ای را می آزارد.
دزفول  و  جاده های شوش  کنار  در  زیادی  روزها کشاورزان  این 
قیمت های  به  خود  فرنگی  گوجه  صندوق های  فروش  حال  در 
ناچیز ۱۰۰ تا ۱5۰ هزار ریال هستند یعنی هر کیلوگرم زیر ۱۰ 

هزار ریال!
او  نشستم  شوش  در  فعال  کشاورزان  از  یکی  صحبت  پای 
درخصوص شرایط این روزهای خود گفت: پیش از کاشت گوجه 
خرم  آزادراه  تونل های  در  فعالیت  نظیر  زیادی  مشاغل  فرنگی 

آباد - بروجرد و مرغداری را تجربه کرده ام.
هزینه  افزایش  به  باتوجه  مرغداری  اینکه  بیان  با  عباسی  مجید 

خوراک مرغ به صرفه نبود، افزود: بعد از ۲ میلیارد و 5۰۰ میلیون 
ریال ضرر در مرغداری به سراغ کشاورزی و کشت گوجه و خیار 

در زمین کشاورزی پدرم رفتم.
این فرد ۴۶ ساله که متاهل و دارای فرزند است، اظهارداشت: با 
وجود تلاش فراوان سه میلیارد ریال از کشت گوجه و خیار ضرر 
کردم ولی به توصیه دوستان در سال زراعی جاری برای فرار از 
ضرر گذشته دوباره پنج هکتار گوجه کاشتم و تاکنون سه میلیارد 

ریال برای کاشت، داشت و برداشت هزینه کرده ام.
وی افزود: با وجود اینکه همراه با هزینه برداشت برای هر کیلوگرم 
۶ هزار ریال هزینه کرده ام، دلال قیمت هر کیلوگرم را چهار هزار 
ریال اعلام کرده که با این وجود باز هم نتیجه این همه تلاشم 

ضرر است. 
عباسی گفت: متاسفانه الگوی کشتی وجود ندارد تا کشاورز بداند 
وظیفه اش چیست و کشاورزان بی پناه باید با دلالان و مافیا دست 

به گریبان شوند. 
این کشاورز با انتقاد از وضعیت موجود افزود: برای فرار از ضرر در 
گرمای بالای ۴۰ درجه در زمین کشاورزی کار کردم ولی نتیجه 
هستند  نابودی  به  محکوم  که  گوجه هایی  بود؛  ضرر  هم  باز  آن 

چراکه کارخانه های تولید رب نیز محصول ما را نمی خرند.
این حکایت پدر خانواده ای است که برای امرار معاش و گذراندن 
با  اکنون  از هیچ تلاشی دریغ نکرده ولی  زندگی زن و فرزندش 

بدهی زیاد شرمنده خانواده خود شده است. 
مشابه این کشاورز زحمتکش در خوزستان کم نیست؛ افرادی که با 
وجود افزایش چند برابری هزینه های زندگی باید محصولات خود 
را به قیمت های ناچیز بفروشند تازه اگر خریداری باشد در غیراین 

صورت باید محصول با کیفیت خود را در مزرعه رها کنند.
بار دزفول که جزو میادین فعال جنوب  رئیس میدان میوه و تره 
کشور است، در این باره گفت: امسال بازار تره بار در هیچ زمینه و 

محصولی مناسب نیست.
سید عزیز موسوی افزود: در حال حاضر گوجه فرنگی با قیمت هر 
کیلوگرم بین هشت تا ۱۲ هزار ریال بستگی به کیفیت محصول از 

کشاورز خریداری می شود. 
وی با اشاره به هزینه های بالای برداشت محصول، حمل و نقل 
و دستمزد کارگران اظهارداشت: خرید و فروش محصول تولیدی 
براساس تقاضا در شهرهای مختلف صورت می گیرد که متاسفانه 

امسال در کل بازار تره بار به صرفه نیست.

شهردار اهواز :

رئیس آتش نشانی شهرداری اهواز :3 استاندار خوزستان حريف پيمانكار مترو نشدند
۱۱ مورد آتش سوزی 

در نیزارها مهار شده است
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اهواز گفت: 
۱۱ مورد آتش سوزی نیزار در اهواز توسط آتش نشانان ایستگاه 
۹۹ اهواز مهار شد. به نقل از اداره ارتباطات سازمان آتش نشانی 
و خدمات ایمنی شهرداری اهواز، ابراهیم قنبری بیان کرد: این 
نیزارها در مسیرهای پارک شهروند، علی آباد، فاز سه کوی ملت 
، خیابان یک کوی نیرو، بلوار پاسداران، زیتون کارمندی، خیابان 
مناطق ، انتهای اقبال ، اقبال خیابان شیخ نبهان ، بلوارنفت و 
زرگان آتش گرفتند که توسط مردم به آتشنشانی برای مهار 

آتش اطلاع رسانی شد.
وی با اشاره به اینکه دلیل وقوع بیشتر این آتش سوزی ها، سهل 
انگاری برخی افراد بوده گفت: آتش نشانان در عملیاتی ۶ ساعته 

این حجم آتش سوزی را که همراه با دود بود مهار کردند. 
این شرایط سخت  تقاضا داریم در  از مردم  ادامه داد:  قنبری 

کرونایی و گرمی هوا، از آتش زدن نیزارها خودداری کنند.

مدیر امور برق منطقه سه اهواز :
روشنائی معابر بهبود یافت

اهواز  شرق  جنوب  منطقه  از  هایی  بخش  معابر  روشنایی 
بهبود یافت. مدیراموربرق منطقه سه: به منظور جلب رضایت 
شهروندان و کمک به ارتقاءامنیت عمومی ، با برنامه ریزی انجام 
شده روشنائی بخشهای وسیعی از معابرمنطقه جنوب شرق اهواز 

با اعتباری بالغ بر۱3میلیاردریال بهبود یابد.
سعیداحترامی در ادامه افزود: با توجه به شرایط آب و هوائی گرم 
منطقه و اهمیت استفاده از خنکی شب برای گردش و تفریح و 
سفرهای درون شهری شهروندان محترم وهمچنین ضرورت 
ارتقای سطح امنیت جامعه، توجه به نور محیطی اهمیت زیادی 
دارد و لذا بهبودشبکه روشنائی با اولویت حفظ پروتکلهای زیست 
محیطی و توجه به زیباسازی مبلمان شهری مورد توجه مدیریت 

این شرکت قرار دارد.
وی تصریح کرد: عملیات بهبود روشنائی معابر منطقه جنوب 
شرق اهواز با نصب بیش از ۱۲ هزارمترکابل هوائی در کوی 
مهدیس، رنگ آمیزی 55۰پایه تلسکوپی، تعویض5۰۰ لامپ 
سوخته درجاده ساحلی شرقی و بلوار آیت اله بهبهانی حدفاصل 
میدان جمهوری تا نمایشگاه اتومبیل، نصب 35 دستگاه کله 
چراغ لاک پشتی در معابر منازل جهاد، نصب 35 دستگاه کله 
چراغ درگلزارشهدای صابئین، ۴۲ دستگاه کله چراغ در بلوار امام 
علی)ع( مهدیس و نصب ۲۲۷ دستگاه کله چراغ در خیابان های 
فرعی و اصلی در مجموع با نصب 33۹ دستگاه کله چراغ لاک 

پشتی اجرا و به بهره برداری رسید.
احترامی درباره اهدف اجرای این طرح گفت: مجموعه شرکت 
توزیع نیروی برق اهواز بصورت شبانه روزی در تلاش است تا 
بتواند ارائه دهنده برق مطمئن و پایدار بوده و همچنین در بخش 
روشنایی معابر که از اهمیت زیادی دارد بتواند زمینه جلب رضایت 

عمومی را فراهم کند.
با  پروژه  این  گفت:  پایان  در  اهواز  سه  منطقه  مدیراموربرق 
اعتباری بالغ بر۱3 میلیارد و ۶۸ میلیون ریال و از محل منابع 

داخلی تامین و مورد بهره برداری قرار گرفت.

بابک ربیعی :
دستفروشان بازار صدف اهواز 

ساماندهی می شوند
بابک ربیعی رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری گفت: 
طبق برنامه ریزی صورت گرفته و دستور شهردار اهواز مبنی 
بر ساماندهی دستفروشان با توجه به شرایط موجود و به منظور 
رعایت بهداشت عمومی و پیشگیری از انتشار ویروس کرونا و 
صیانت از سلامت آحاد مختلف مردم دستفروشان بازار صدف 

ساماندهی می شوند.
ربیعی گفت : نظم و زیبایي سیمای هر شهر نقش مهمي در 
آسایش و رفاه شهروندي دارد و تلاش مدیریت شهري بر بالا 

بردن سطح ارائه خدمات به شهروندان می باشد .
وي با اشاره به تلاش شبانه روزي صورت گرفته براي ساماندهي 
دستفروشان سطح شهر گفت: بیکاري و مشکلات معیشتي 
واقعیت هاي امروز جامعه ما هستند و نمي توان صورت مساله 
معضلات اجتماعي را پاک کرد، بنابراین باید راه حل هایي براي 

حل کارشناسي این گونه مشکلات یافت.
بابک ربیعی توضیح داد: نگاه شهرداري به دستفروشي یک نگاه 
انساني و تعاملي است اما در عین حال در ایجاد نظم و ساماندهی 
مشاغل شهری کوتاهی نخواهیم کرد و در همین راستا به زودی 
نرم افزاری طراحی خواهد شد و اطلاعاتی که از دستفروشان در 
مناطق هشتگانه شهرداری جمع آوری شده است در این بانک 
اطلاعاتی وارد خواهد شد . رئیس سازمان ساماندهی مشاغل 
شهری خاطرنشان کرد: براي آماده سازي فضاي مورد استفاده 
حدود ۸۰ نفر از دستفروشان بازار صدف ، زمینی به مساحت 
۱۴۰۰ متر مربع و ۸۰ غرفه جهت ساماندهی و استقرار در منطقه 

یک خیابان ادهم ایجاد شد.
ربیعی در ادامه بیان کرد : این غرفه ها با حضور نمایندگان 
بازار صدف بر اساس قرعه کشی و به مدت سه ماه رایگان در 

اختیاردستفروشانی که مستقر می شوند قرار می دهیم .

برای تخصیص سهمیه سوخت ؛
وانت بارها باید ساماندهی شوند

رئیس سازمان مدیریت حمل ونقل بار شهرداری اهواز از الزام 
دریافت سند حمل )باربرگ (، پروانه فعالیت و پروانه اشتغال در 
اجرای طرح ساماندهی خودروهای وانت بار در سطح شهر جهت 
تخصیص سهمیه سوخت ناوگان حمل و نقل باری درون شهری 

خبر داد.
سواری گفت: بنا بر ابلاغ سازمان شهرداری ها و دهیاری های 
کشور در خصوص ساماندهی ناوگان وانت بار شهری و با توجه 
به اجرای طرح سهمیه بندی ناوگان بنزین سوز از ۲۴ آبان ماه 
۱3۹۸ و تخصیص سهمیه ثابت در کارت های هوشمند سوخت 
وانت بارها ، تمام ناوگان متقاضی فعالیت در بخش حمل و نقل 
عمومی بار برای بهره مندی از سهمیه سوخت براساس پیمایش 
بار درون شهری  باید در سامانه جامع مدیریت حمل و نقل 
سازمان مدیریت حمل و نقل بار شهرداری اهواز ثبت نام و پروانه 

اشتغال و فعالیت دریافت کنند.
وی افزود: مالکان وانت بارهای شهری و حومه برای جلوگیری 
از تبعات عدم ثبت نام و قطع سهمیه سوخت نسبت به ثبت نام 

اقدام نمایند.

مدیر کل محیط زیست خوزستان :

مجوزي برای انتقال آب كارون صادر نكرده ايم

مدیرکل منابع طبیعی خوزستان :

برخي در مهار آتش سوزی خائیز تعلل كردند

معاون دانشگاه علوم پزشکی اهواز :

عوارض كرونا تا آخر عمر ماندگار است

در سایه عدم حمایت دولت ؛

كشاورزان خوزستاني اسیر دلالان شده اند


